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Ogre, 2010. gada 30.janvāris 

Sapulci sasauc Latvijas automobiļu federācijas Trofi reidu komisijas valde, paziņojums par 
sapulces sasaukšanu publicēts 05.01.2010 oficiālajā automobiļu federācijas interneta vietnē, 
www.laf.lv un www.mazozoli.lv. 

Piedalās automobiļu federācijas Trofi reidu komosijas biedri. 

Sapulcē piedalās 39 balsstiesīgi biedri (24 ieradušies personīgi, 15 pārstāvēti ar pilnvarām), kas ir 
52% no kopējo balsstiesīgo biedru skaita. 

Par balsu skaitītājiem izvirzīti A.Kosītis, M.Kaļķis, sapulces protokolists G.Žīgurs. 

Sapulces darba kārtība: 

1) Sapulces atklāšana 
2) Trofi reidu komisijas padomes pārvēlēšanas 
3) Par 2010.gada sezonu 
4) Dažādi 

 

1) Trofi reidu komisijas vadītājs J.Lazdāns  uzstājas ar uzrunu, kurā paziņo ka negatavojas 
kandidēt uz atkārtotu ievēlēšanu trofi reidu komisijā un atkāpjas no amata, kā arī izvirza K.Vīdušu par 
trofi reidu komisijas vadītāja amata kandidātu un dod vārdu K.Vīdušam 

2) K.Vīdušs apliecina gatavību kandidēt uz komisijas vadītāja amatu, kā arī izvirza padomes 
sastāvu: 
G.Žīgurs, M.Podiņš, A.Namajuns, M.Kaļķis, A.Reinšmits, I.Vīdušs. 
Sapulces biedri balso par izvirzīto komisijas vadītāju un padomi: 

„pret” – 0 
„atturas” – 0 
„par” – 39 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

 

3) K.Vīdušs iepazīstina sapulces dalībniekus ar plāniem gaidāmajai 2010. gada sezonai – Latvijas 
čempionāts norisināsies 6. Posmos, savukārt NEZ čempionāts trijos posmos  (Latvijā, Lietuvā, 
Igaunijā). Nakamajam gadam paredzēts stimulēt dalībnieku skaitu iekļaujot vienreizējo licenču maksu 
sacensību dalības maksā, kā arī piešķirot papildus atlaidi gada licences īpašniekiem no sacensību 
dalības maksas. 

 



4)Sapulces dalībnieki tiek iepazīstināti ar M.Kaļķa priekšlikumu nākamajā sezona pievērst 
pastiprinātu uzmanību ugunsdzēšamo aparātu stāvoklim, kā arī doti ieteikumi uguns dzēšamo aparātu 
profilaksei, lai paildzinātu to mūžu.   

Sapulces dalībnieks V.Zeiza izvirza priekšlikumu tuvākajā vienādot tehniskos noteikumus ar 
Krievijas Trofi reidu tehniskajiem noteikumiem, samazinot atļautos riepu izmērus un atļaujot tikai 
elektriskas vinčas. 

Tiek dots vārds sapulces dalībniekiem, tā kā vairāk jautājumu nav sapulce tiek pasludināta par 
slēgtu. 

 

Pilnsapulces vadītājs: _____________ /J.Lazdāns/ 

Pilnsapulces protokolists: __________/G.Žīgurs/ 


